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1项目预期计划
Hope in the bustling end, looking for a quiet, boating lake, three or five friends, a 

pot of old wine, family, singing friends, in the green between the sun, create a good, 
self-healing youth.

PART   ONE



1

长沙县的商铺聚集地

距离比较近，准备由近到远的搜寻。

长沙县的地理位置相比五一，万家丽比较偏僻，商业功能较弱，商家店

铺需要借助网络平台的运营来展示和宣传自己，以此来吸引本地区乃至

外地区的顾客。

2
大型的商业广场店铺

商铺的聚集密度高，机会大

大商铺的出价高

3
路边的门面店铺

个体店铺没有旅游等因素的加持，曝光度低，新客源少，可能需求较大

有想法想要借助互联网平台来提高自己店铺曝光率的商家店铺

项目预期计划
In the green between the sun, create a good, self-healing youth.



项目预期计划
In the green between the sun, create a good, self-healing youth.

计划赶不上变化



2项目过程经历
Hope in the bustling end, looking for a quiet, boating lake, three or five friends, a 

pot of old wine, family, singing friends, in the green between the sun, create a good, 
self-healing youth.

PART   TWO



第一站 万家丽建材广场

⚫ 调研发现大部分店铺都是大品牌且已经拥有自己的网站

⚫ 唯一的几家表示不需要网站，而且店家年龄偏大，对网站宣传的

了解少，数字鸿沟

⚫ 更有甚店铺，我们还未开口就已经拒绝。

项目过程经历
In the green between the sun, create a good, self-healing youth.



第二站 万家丽生活家居广场

⚫ 调研发现大部分店铺都是大品牌且已经拥有自己的网站

⚫ 唯一的几家表示不需要网站，而且店家年龄偏大，对网站宣传的

了解少，数字鸿沟

项目过程经历
In the green between the sun, create a good, self-healing youth.



第三站 万家丽广场写字楼

⚫ 调研发现大部分工作室已经拥有自己的网站

⚫ 无数写着推销禁止入内的字条犹如一道道冰冷的墙壁阻碍着我们前行

项目过程经历
In the green between the sun, create a good, self-healing youth.

⚫ 某个公司的前台对我们的讥讽



第四站 海鲜店铺

老板不在店中，询问联

系方式遭到拒绝。

第五站 路边饭店

不需要网站，也不了解

沟通无果

第六站 教育培训机构

项目过程经历
In the green between the sun, create a good, self-healing youth.

位于月湖公园

很有修养的表示并不需要



最终站 火车站数码相机店

⚫ 店主表示现如今很少人搜索网站，网站的效益低

⚫ 且表达出现如今短视频是主流，曝光高，成本低

项目过程经历
In the green between the sun, create a good, self-healing youth.

⚫ 也是我们唯一一次有机会展示出自己以前做的项目



3项目结果收获
Hope in the bustling end, looking for a quiet, boating lake, three or five friends, a 

pot of old wine, family, singing friends, in the green between the sun, create a good, 
self-healing youth.

PART THREE



刘礼珂

-这是一次难以忘记的社会实践，我感觉我这19年收到的拒绝都没今天这么多，再接再厉！！！

易涛

这一天的经历，我感觉我更加坚强了，能够比较平和的面对失利

张笙

这一次我们虽然没能取得预计目标，但是我们这个团队凝聚力更加强大了

项目结果收获
In the green between the sun, create a good, self-healing youth.



邓欣怡

结果虽然不是很理想 但过程很开心

沈惠娟

这一天，感受到了工作的不容易，社会的不容易

刘佳璨

学到了很多课堂以外的东西，这将使我受益终生

项目结果收获
In the green between the sun, create a good, self-healing youth.



4项目未来计划
Hope in the bustling end, looking for a quiet, boating lake, three or five friends, a 

pot of old wine, family, singing friends, in the green between the sun, create a good, 
self-healing youth.

PART FOUR



项目未来计划

再接再厉，寻找正确的方法，不断提高自己的技术及口才能力。以及对自己的包装由于曝光，提高

自己及团队的曝光度，让更多人可以了解团队

社交表达能力

技术技能

思考总结能力

知名度曝光度

项目未来计划
In the green between the sun, create a good, self-healing youth.



感谢您的观看
Hope in the bustling end, looking for a quiet, boating lake, three or five friends, a pot of old wine, family, 

singing friends, in the green between the sun, create a good, self-healing youth.

Simplicity Business
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